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Provinciale Staten
Zaaknummer: 390321 

Vragen van statenlid H.G.A. Steur (Partij voor Zeeland) ingevolge artikel 44 reglement 
van orde  

AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland 2023 nummer 053. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake 
Uitbreidingsplannen defensie: 

(ingekomen: 18 december 2023) 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 

1. Is Defensie reeds met Gedeputeerde Staten 
in gesprek over voornoemde plannen en de 
(locatie van de) laagvlieggebieden? Graag 
een toelichting. 

1. Wij zijn niet in gesprek met het Ministerie van 
Defensie over de plannen voor en mogelijke  
locaties van laagvlieggebieden.  

Om te bepalen wat de beste plek of manier 
voor Defensie is om te bouwen, oefenen of 
vliegen moet eerst onderzoek worden 
gedaan. In de Notitie Reikwijdte en 
Detailniveau (NRD) staat welke activiteiten 
van Defensie (reikwijdte) worden onderzocht 
en hoe dat onderzoek plaatsvindt 
(detailniveau). Defensie heeft deze notitie ter 
inzage gelegd als eerste stap in het proces. 
Op deze notitie kan de provincie reageren. 
Wij zullen van deze mogelijkheid 
gebruikmaken om ervoor te zorgen dat alle 
voor Zeeland relevante aspecten in het 
vervolg van het proces aan bod komen. 

2. Deelt uw college onze zorgen betreffende de 
impact op onze inwoners en het toeristisch 
product en bent u bereid om hierover in 
gesprek te gaan met Defensie? Graag een 
toelichting. 

2. Zowel in de formele procedure als in 
informeel overleg zullen wij de specifieke 
Zeeuwse context onder de aandacht 
brengen, dat maakt dat er vooralsnog geen 
reden is tot zorg. 

In de milieueffectrapportage wordt 
onderzocht wat voor invloed een activiteit 
heeft op bijvoorbeeld de omgeving, milieu, 
geluid en natuur. Hierbij worden 
verschillende locaties naast elkaar gelegd om 
te komen tot de meest geschikte locatie voor 
een activiteit van Defensie (de 
voorkeurslocatie). 

3. Heeft bij uw weten Defensie al een 
berekening gemaakt betreffende de toename 
van de stikstofbelasting aangaande Zeeland? 
Zo ja, wat was hiervan de uitkomst? Zo nee, 
heeft uw college zelf zicht op wat deze 
nieuwe activiteiten voor de 
stikstofproblematiek zouden kunnen 
betekenen? Graag een toelichting. 

3. Wij hebben vanuit Defensie geen 
berekeningen ontvangen en er is hierover 
geen contact opgenomen met onze 
medewerkers vergunningverlening en 
natuurbescherming. Zonder meer informatie 
hebben wij dan ook geen zicht op mogelijke 
effecten door stikstofdepositie. 

In de Notitie Reikwijdte en Detailniveau 
(NRD) staat welke activiteiten van Defensie 
gaan worden onderzocht en hoe dat 
onderzoek plaatsvindt. In het kader van de 
milieueffectrapportage wordt voor alle 



 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 

ontwikkelingen een globale 
stikstofberekening gemaakt om effecten op 
stikstofgevoelige natuur in de afweging mee 
te kunnen nemen. Dit zal een rol spelen in de 
keuze van voorkeurslocaties voor activiteiten.  

 

 MIDDELBURG, 23 januari 2024 

 

Namens fractie: Partij voor Zeeland 

statenlid H.G.A. Steur 

Gedeputeerde Staten 

 

 Drs. J.M.M. Polman 

Drs. M.C.J. Franken 




